
Title (en)
LED module for vehicle headlamps, and vehicle headlamp

Title (de)
Leuchtdioden-Modul für Fahrzeugscheinwerfer und Fahrzeugscheinwerfer

Title (fr)
Module DEL pour phares de véhicule, et phare de véhicule

Publication
EP 1500868 A2 20050126 (DE)

Application
EP 04013157 A 20040603

Priority
DE 10333836 A 20030724

Abstract (en)
The light-emitting diode module (1) has a carrier (10) for the light-emitting diodes (21,22,23), which is provided with at least one light deflector
(311-332), for deflecting the light provided by the light-emitting diodes in a given direction. The light-emitting diodes can be mounted on a mantle
surface (11) of the carrier which is asymmetric to its longitudinal axis (A-A), together with a number of longitudinally spaced light deflectors. An
independent claim for an automobile head lamp is also included.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Leuchtdioden-Modul (1) für einen Fahrzeugscheinwerfer, das einen Träger (10) für mehrere Leuchtdioden besitzt und
dessen Träger (10) eine axialsymmetrisch zu einer Längsachse (A-A) ausgebildete Mantelfläche (11) aufweist, wobei auf der Mantelfläche (11) des
Trägers (10) mehrere Leuchtdioden (21) angeordnet sind und der Träger (10) mit mindestens einem Lichtlenkmittel (311) versehen ist, um das von
den Leuchtdioden (21) emittierte Licht in Richtungen quer zur Längsachse (A-A) des Trägers (10) zu lenken.
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